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Oświadczenie skierowane do ministra finansów Tadeusza Kościńskiego 

Panie Ministrze! 

Odwiedzałem nowohuckie bary mleczne i krakowskie bary mleczne razem z radnymi Łukaszem Sękiem 

i Bogusią Drabik. Odbyliśmy spotkania z mieszkańcami i z ludźmi, którzy korzystają z tych barów. 

W efekcie przekazuję Panu Ministrowi następujące oświadczenie. 

Z prośbą o pomoc zwrócili się do mnie przedsiębiorcy prowadzący bary mleczne i korzystający z nich 

mieszkańcy Krakowa. Obawiają się oni, że przy wysokiej inflacji i wzroście kosztów funkcjonowania obecny 

poziom dotacji podmiotowej dla barów mlecznych nie jest wystarczający do ich dalszego funkcjonowania. 

Bary mleczne od lat zapewniają ciepłe posiłki przede wszystkim osobom posiadającym niewielkie docho-

dy. Placówki te dzięki otrzymywanym dotacjom mogą zaproponować niższe, niedostępne w innych miej-

scach ceny. 

W Nowej Hucie działają 4 takie miejsca, które przez lata wrosły w krajobraz dzielnicy i pozwalały wielu 

osobom na zakup posiłków. Niestety znaczny wzrost kosztów energii, gazu, pracy i produktów żywnościo-

wych sprawia, że utrzymywanie takich barów staje się nieopłacalne. Właściciele nie mają środków, aby do 

nich dopłacać. Dotacja przedmiotowa rok do roku wzrosła tylko o 0,5%, a inflacja w tym czasie wynosiła 

ok. 8%. 

Bary mleczne cieszą się dużą popularnością. Największym problemem nie jest brak chętnych do zakupu 

posiłków, ale wzrost kosztów przy braku możliwości zrekompensowania tego podwyżką. 

Apeluję do Pana Ministra o znaczne zwiększenie dotacji podmiotowej dla barów mlecznych, co najmniej 

o tyle, ile wynosiła inflacja w ostatnim czasie. Tylko to mogłoby zapewnić dalsze trwałe funkcjonowanie 

tych jakże potrzebnych miejsc. 
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